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中文

安装 (参见第页 4)

安全技巧

	
 装配时为避免挤压和切割受伤, 必须戴上手套.

安装提示
•	安装前必须检查产品是否受到运输损害. 安装后将不认可运输损害或表

面损伤.
•	管道和阀门必须根据通用标准进行安装, 冲洗和检查.
•	请遵守当地国家现行的安装规定.
•	安装前，应先确认安装位置，并确定装修完成后的地坪面FFL，在安装墙

面上划出该线作为高度为0的基准线。
•	在安装水箱前，请确认所安装墙壁是承重墙，墙面厚度不少于80mm.
•	水箱安装完成后，请妥善保存连接管          #87427007, #87572007 

(参见第页 7), 待安装陶瓷件时使用。

符号说明

请勿使用含有乙酸的硅胶!

大小 (参见第页 3)

备用零件 (参见第页 7)

English

Assembly (see page 4)

Safety Notes
	
Gloves should be worn during installation to prevent crushing and cutting 
injuries.

Installation Instructions
•	Prior to installation, inspect the product for transport damages. After it has been 

installed, no transport or surface damage will be honoured.
•	The pipes and the fixture must be installed, flushed and tested as per the 

applicable standards.
•	The plumbing codes applicable in the respective countries must be observed.
•	Please confirm the installation positionn and finished floor level (FFL). Line out the 

FFL on the wall and always regard FFL as datum line of 0 height.
•	Prior to the installation, please make sure that the wall where the water tank is 

installed is a load-bearing wall with a thickness of not less than 80mm.

•	After installation of the inwall-tank, please keep the connection pipes       
#87427007, #87572007 (see page 7) properly for use when installing the 
ceramic bowl of the toilet.

Symbol description
Do not use silicone containing acetic acid!

Dimensions (see page 3)

Spare parts (see page 7)
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ZH	 图1a至图1c是三种排水管安装系统。客户
应根据排水口位置确认哪种安装系统。 
注:1 所有尺寸单位为毫米 
    2 如果出现与图纸不一致的情况，请遵
循实际产品。

EN	 Drainage System Layout Drawing 1a to 1c are 
three different installation systems for drain pipe. 
Customer should confirm whichever installation 
system according to drainage outlet position.	
NOTES:1 All size unit in mm	
2. Follow the material product, should there is 
an unconformity with drawing.
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